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Jegyzőkönyv 

 

 

Készült Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. április 26-án a Városháza 

tanácskozótermében megtartott üléséről. 

 

Jelen voltak: 

Janiczak Dávid, Angyal Béla, Bárdosné Dulai Nikolett, Csák Árpád, Dr. Csuzda Gábor, 

Farkas Péter Barnabás, Fidrus Péter, Garami György Károly, Kellóné Mezőtúri Márta, Kiss 

Sándor, Obbágy Csaba, Dr. Vámos Henrietta, Váradi József, Zsuponyó Anett 

 

Jelen voltak továbbá: 

Dr. Almási Csaba   jegyző 

Dr. Sztronga Eszter   aljegyző 

Szabóné Nagy Zsuzsanna   PH Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 

Mihali Zsuzsanna   PH Hatósági és Szociális Osztály vezetője 

Kristonné Sípos Ágnes  PH Üzemeltetési és Informatikai Osztály vezetője 

Kovács György   PH Településfejlesztési Osztály vezető-helyettese 

Dudásné Balázs Zita   PH Humánpolitikai vezető 

Berki Lajos    roma referens 

Szaniszló Károly PH Településfejlesztési Osztály köznevelési, művelődési 

és településfejlesztési ügyintéző 

Szaka Attila PH Településfejlesztési Osztály köznevelési, művelődési 

és projekt ügyintéző 

Közantal Emese jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Csutor László 

 

Napirendi javaslat: 

 

1.) Javaslat az Ózdi Járásbíróság pedagógus ülnökeinek megválasztására 

Előterjesztő: Polgármester 

 

2.) Javaslat civil szervezetek, sportszervezetek 2023. évi támogatására 

Előterjesztő: Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke 

 

- . - . - 

 

Janiczak Dávid polgármester köszöntötte a megjelenteket, az ülést megnyitotta. Kérte, hogy 

a szavazókészülékeket kapcsolják be. A határozatképesség megállapítása céljából kért egy 

jelenléti szavazást. Megállapította, hogy a Képviselő-testület 14 fővel határozatképes. Az ülés 

napirendi pontjait a meghívóval együtt minden képviselő megkapta. Kérdés, hozzászólás 

hiányában kérte, hogy a változások figyelembe vételével az ülés napirendi pontjainak 

elfogadásáról szavazzanak.  

 

A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 14 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi napirendet fogadta el: 
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1.) Javaslat az Ózdi Járásbíróság pedagógus ülnökeinek megválasztására 

Előterjesztő: Polgármester 

 

2.) Javaslat civil szervezetek, sportszervezetek 2023. évi támogatására 

Előterjesztő: Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke 

 

- . - . - 

 

Az előterjesztéseket a mellékelt fájl tartalmazza! 

 

- . - . - 

 

Janiczak Dávid polgármester elmondta, hogy az 1.) napirend zárt ülés keretében kerül 

megtárgyalásra, mellyel kapcsolatban kérte a feltételek megteremtését. Az ülés vezetését 

átadta Zsuponyó Anett alpolgármesternek.  

 

1.) Napirend 

Javaslat az Ózdi Járásbíróság pedagógus ülnökeinek megválasztására 

 

A napirend zárt ülés keretében került megtárgyalásra, melyről külön jegyzőkönyv készült.  

 

- . - . - 

 

Zsuponyó Anett alpolgármester az ülés vezetését átadta Janiczak Dávid polgármesternek. 

 

- . - . - 

 

2.) Napirend 

Javaslat civil szervezetek, sportszervezetek 2023. évi támogatására 

 

Kellóné Mezőtúri Márta az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke elmondta, hogy a 

Bizottság három módosítással fogadta el az I. határozati javaslatot. A 48-as úti közgazdasági 

szakközépiskolának plusz 10 e Ft-ot javasoltak még, így a gimnáziummal egyforma 

támogatásban részesül. A bolyki napok alkalmából rendezendő rendezvényre plusz 50 e Ft 

támogatást kapott a pályázat. Kiss Sándor képviselő javaslatára azon pályázati pénzösszegek 

zárolásra kerülnek, amely szervezetek részéről tartozás van önkormányzati cégek, vagy 

intézmények felé. Pl. a Stadion, Sportcsarnok épületét, vagy azok részeit több egyesület 

használja, bérleti díjat fizetnek érte. Aki nem fizeti már hosszabb ideje, az egyenlőre – a 

tartozás rendezéséig – nem kaphatja meg a megítélt pénzösszeget. Az elhangzott 

változtatásokkal 7 igen szavazattal fogadták el a határozati javaslatokat.  

 

Dr. Almási Csaba jegyző ismertette, hogy a határozati javaslatok az alábbi 2.) ponttal 

kerülnek kiegészítésre „A megítélt támogatás nem fizethető ki addig az időpontig, ameddig a 

támogatott Ózd Város Önkormányzatával, annak intézményeivel, vagy az önkormányzat 

tulajdonában álló gazdasági társaságaival szemben fennálló tartozását ki nem egyenlítette.”. 

 

Kiss Sándor a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke elmondta, hogy mindkét határozati 

javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, a módosításokkal együtt 

fogadták el. Kiemelte, hogy a dr. Almási Csaba jegyző által ismertetett kiegészítés mindkét 

határozati javaslatba bekerül 2.) pontként.  
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Dr. Csuzda Gábor képviselő szerint abban mindenki egyetért, hogy a civil és sport 

szervezetek kiegyensúlyozott működése a városi lét egyik alapja. Egy Ózd méretű települést 

civil és sport szervezetek nélkül nem lehet elképzelni. Az Önkormányzatnak nem kötelező 

feladata ezen szervezetek kiegyensúlyozott működésének a támogatása, azonban abban is 

egyetérthetnek – és az előterjesztés is azt a célt szolgálja – hogy erkölcsi kötelességük 

ezeknek a területnek a segítése. Az elmúlt években jól látszott, hogy mindkét területen 

leépülés tapasztalható, gondoljanak az ózdi sportéletre, vegyék például az ózdi focit. 

Tulajdonképpen a romokból kell újraépíteni, ahová az elmúlt években süllyedt ez a terület. 

Sajnos az elmúlt hónapokban az intézmény bezárások és a csökkentett támogatási összeg a 

civil szervezetek működését is megtépázta. Rengeteg olyan civil szervezet van, akik a téli 

hónapokban semmilyen formában nem tudtak működni, mert az évek, évtizedek alatt 

megszokott formában számukra biztosított helyszíneken nem tudtak közösségi életet élni. 

Éppen ezért a működésük került veszélybe. Sajnos az a folyamat is jól látható, hogy egyre 

kevesebb civil szervezet pályázik. Ennek egyrészt az az oka, hogy egyre kevesebb civil 

szervezet van, másrészt a bizalom meggyengülése is kimutatható ebben a folyamatban. 

Véleménye szerint nem jó irányba haladnak, a folyamaton változtatni szükséges a jövőben. 

Az előterjesztést támogatni fogják, mert a sportszervezetek részére a 10 M Ft pont 10 

millióval több, mint semmi, a civil szervezetek részére pedig a 4 M Ft ugyanúgy 4 millióval 

több, mint a semmi.  

 

Janiczak Dávid polgármester szerint sokkal súlyosabb folyamatok zajlottak az elmúlt 

években. Két nagy gyár zárt be a városban és a helyükre érkezők csak a töredéke munkaerőt 

foglalkoztatják. Kétezer fő marad állás nélkül Ózdon. Az Önkormányzatnak több mint 500 M 

Ft-tal csökkent az adóbevétele. Ez a sokkal súlyosabb folyamat, párhuzamba állítható a dr. 

Csuzda Gábor által elmondottakkal, hiszen minél kevesebb embernek van munkahelye, annál 

kevesebb ember akar a civil szervezetekben részt venni és minél kevesebb adóbevétele van az 

Önkormányzatnak, annál kevésbé tudja ellátni a nem kötelező feladatait. Mindig azt kellene 

megragadni, ami a kiváltó ok. A kiváltó ok pedig az, hogy a városban nincs elegendő 

munkahely, nincsenek nagy cégek, nincs olyan a felső politikai vezetésben, aki támogatná, 

hogy ide jelentős méretű cégek jöjjenek. Sőt, a város országgyűlési képviselője ennek ellene 

van, ahogy saját maga elmondta a városi televízióban. Elsőként ott kellene kezdeni, hogy a 

város létező ipari parkját meg kellene tölteni cégekkel, aztán a város nem tudja mikor épülő 

ipari parkját – amire 1,3 milliárd Ft van jóváhagyva kormányzati és céges forrásból – 

megtöltsék munkahelyekkel. Ugyanis 2022. év elején 550 főnek kellene dolgoznia a 2021. 

nyár végére elkészült ipari parkba. Nyilván ez nem történt meg, csak ezek voltak az ígéretek a 

sajtótájékoztatón, valamint küldöző médiumokban is elhangzott. Itt kellene kezdeni és ha ez 

rendben van, akkor az Önkormányzat nem sajnálja a támogatást a sportszervezetektől, a civil 

szervezetektől, hiszen azért van, hogy a városi létet biztosítsa. De üres kasszából ezt nem 

lehet megtenni.  

 

Dr. Csuzda Gábor képviselő sajnálja, hogy a polgármestert senki nem figyelmeztette arra, 

hogy az előterjesztéshez kapcsolódóan válaszoljon. Hasonlítsák össze Ózdot egy kisebb 

településsel. Olyan településekről beszél – nem szeretne konkrétan megnevezni egyet sem –, 

olyan falvakról, ahol nem iparűzési adóbevétel csökkenésről beszélhetnek, hanem szinte nincs 

is iparűzési adóbevétel, mert nincs olyan foglalkoztató, aki szabadon felhasználható forrást 

tudna az önkormányzatnak adni. Mégis sokszor azt látja kisebb településeken, hogy sokkal 

nagyobb megbecsülést éreznek az ottani civil szervezetek, mint itt a városban. Arra 

kihegyezni, hogy csak azért történik mindez, mert a munkahelyek száma nem megfelelő és 

nem elegendő Ózdon, az nagyon erős csúsztatás. Ha már ígéretekről beszélnek, a 
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polgármesternek is volt rengeteg ígérete. Emlékezzen vissza, hogy 2014-ben milyen 

ígéretekkel nyerte meg a választást, milyen ígéretekkel vezette meg az ózdiakat.  

 

Janiczak Dávid polgármester rámutatott, hogy egy 2021-es sajtótájékoztatóban konkrétan 

elhangzott ígéretekről beszélt, nem egy 2014-es kampánytervről. Konkrétan ki lett mondva, 

konkrét cégek meg lettek nevezve, a városi tv felvételről közvetített adásában a Háttér című 

műsorban. Konkrét cégek lettek megnevezve létszámokkal, ki mennyi embert fog és mikor 

foglalkoztatni. Ezeket azóta is várják az ózdiak. Véleménye szerint mindennek ez a 

kiindulópontja. Lehet, hogy nem az előterjesztéshez kapcsolódik, de dr. Csuzda Gábor azt 

mondta, hogy rossz irányba haladnak. A rossz irányt meg kell nevezni, hogy miért fordult a 

város ezen a területen rossz irányba. Hamarosan következik a munka ünnepe, Ózdon nem 

nagyon lesz mit ünnepelni. Az országban 4 %-os a munkanélküliségi ráta, Ózdon 13. Az 

országba külföldi munkavállalókat akarnak behozni nagy létszámban – a Távol-Keletről is – 

hogy munkát végezzenek, Ózdon pedig kétezer ember nem talál állást, azok akik elvesztették 

pár éve a munkahelyüket. Igenis fontos erről beszélni és nem kell a szőnyeg alá seperni és 

nem kell visszamutogatni 2014-re. Az elmúlt években történt leépítéseket követően kell 

megnézni, történt-e valami pozitív előremozdulás. Azt a létszámot, ami 3 évvel ezelőtt 

foglalkoztatva volt a városba, vissza kellett volna a városnak foglalkoztatni. Még emelni is 

kellett volna, de még annak a visszafoglalkoztatása sem történt meg.  

 

Dr. Csuzda Gábor képviselő szerint a felelősség hárítása és áttolása másra nagyon jól megy 

a polgármesternek, aki 10 éve vezeti a várost. Jól látják mindannyian, hogy 2014-hez képest 

hol tartanak most. Ez nemcsak a Kormány felelőssége, hanem a polgármester felelőssége is, 

akinek ezt viselni kell, nem mindig hárítani. El kell ismernie, hogy az ő részéről is hiányoznak 

azok az eredmények, amelyek a várost előrébb tudnák vinni és le kell vonni a megfelelő 

következményeket.  

 

Janiczak Dávid polgármester úgy érzi, hogy dr. Csuzda Gábor képviselő nem ebben az 

országban él. Mutassa meg, hogy melyik polgármester tud több ezer főt odavonzani a 

városba. Egy városvezetőnek jelenleg Magyarországon egyetlen egy lehetősége van – Ózdon 

sajnos az is csak pályázati forrásból – hogy az infrastruktúrát biztosítja a betelepülő cégeknek. 

Meg kell nézni, minden egyes olyan településen, ahol megjelennek nagyobb foglalkoztatók, 

kormányzati sajtótájékoztató van, ahol elmondják, hány milliárd forintból támogatják a 

beruházást az adófizetők pénzéből, hogy oda menjen a cég. Az a lényeg, hogy ha van 

kormányzati szándék, akkor van munkahely, van cég, ha nincs, akkor nincs. Jelenleg 

Magyarország nem az a hely, ahol több ezer fős nagyvállalatok polgármesterekkel ülnek le 

először tárgyalni. Dr. Csuzda Gábor is tudja, hogy kapcsolatban állnak a HIPA-val, ők 

irányítják az országban a befektetőket. Hál Istennek most, hogy már van kapcsolat velük, 

küldtek is ide befektetőjelölteket, de sajnos érdemi előrelépés a mai napig nem történt. Ez 

nem hárítás, egyszerűen megvan mindenkinek a szerepe. Megvan a polgármester szerepe, 

megvan az országgyűlési képviselő szerepe és megvan a Kormány szerepe is.  

 

Kiss Sándor képviselő egyetért dr. Csuzda Gábor képviselővel abban, hogy fontos a 

sportszervezetek és a civil szervezetek működése. Azzal viszont nem értett egyet, hogy a 

polgármester nem a napirendhez szólt hozzá, hiszen megvilágította, miért ennyi a támogatás. 

Dr. Csuzda Gábor azt mondta, hogy 10 éve visszafelé mennek. 13 éve kormányoz a FIDESZ, 

2010. előtt 65 M Ft volt a sportra fordított támogatás (plusz az üzemeltetési költség), tehát 

akkor 2010-14. között is visszafelé mentek már. Dr. Csuzda Gábor tisztában van a helyzettel, 

hiszen ott volt a PGB ülésen, ahol előkészítették a tervezetet, ami alapján a rezsinövekedés 

miatti intézkedéseket kellett meg hozni. Akkor elismerte, hogy nehéz helyzetben vannak. 
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Véleménye szerint azzal, hogy 10 és 4 M Ft támogatást adtak azzal nem visszafelé mentek, 

sőt a tavalyi évhez képest örülni kellene, hogy ennyit tudtak adni és büszkének kellene lenni, 

hogy kiszorították. Egy évvel ezelőtt azt gondolta, hogy 2023-ban nem lesz sport- és civil 

támogatás, most meg hál Istennek 10 és 4 M Ft-ot tudtak adni. Erről az oldalról kell ezt 

megnézni.  

 

Janiczak Dávid polgármester megjegyezte, hogy meg lehet nézni, a város 2014. óta mennyit 

változott, felsorolni nem lehet azokat a fejlesztéseket, amik Ózdon megvalósultak. Szemmel 

látható eredménye van, a város közterületei, intézményei szinte ki lettek cserélve.  

 

Obbágy Csaba képviselő egyetért dr. Csuzda Gábor képviselő minden szavával, nemcsak 

azzal, amivel Kiss Sándor képviselő. A felelősség kérdését nem lehet tologatni másra, a város 

első emberének vállalni kell a rá eső felelősségrészt. Lehet a Kormányra, meg minden külső 

körülménye hivatkozni, de akkor is megvan a felelőssége, ha másban nem is abban, hogy évi 

20 M Ft az, ami a felügyelőbizottságokra megy el. Véleményük szerint indokolatlanul magas 

ez a pénz. Ebből lehetne a civil szervezeteket és sportszervezeteket támogatni. 2024. nincs 

messze, az emberek el fogják dönteni, hogy olyan polgármester kell-e nekik, aki nem tudja 

előrébb vinni a várost, vagy olyan, aki erre képes lesz.  

 

Csák Árpád képviselő kifejtette, azzal, hogy a civil szervezetek támogatására az 

Önkormányzat nem tud elég pénzt adni, egyetért a többi képviselővel. Viszont a kormányzati 

felelősség emlegetése nem véletlen, hiszen úgy tudja, amennyiben egy civil szervezet jelölő 

szervezetként jelenik meg, ugyanúgy kell elszámolnia, mint egy pártnak. Tehát maga a 

kormányzat is nehezíti a helyzetüket. Még nincs kész a törvény, csak előkészítés alatt áll, úgy 

tudja. Felhívta a figyelmet, ne felejtsék el, hogy a civil szervezetek ingyen használhatták 

azokat az önkormányzati épületeket, amik rendelkezésre álltak. Ez szintén támogatás, amit 

nem pénzben fejeztek ki, viszont a rezsinövekedés miatti bezárásra kellett készíteni egy 

tervet, amit Magyarország Kormányának köszönhetnek.  

 

Dr. Csuzda Gábor képviselő Csák Árpád képviselő hozzászólására reagálva kérte, ne 

keverjék össze a valódi civil szervezeteket azokat a szervezetekkel, amik csak azért jönnek 

létre, hogy a választáson a választókat megvezetve tudjanak indulni. Megértette, hogy feléledt 

a korábbi egyesület és újra látták a régi formában, ugyanis az elmúlt 4 évben az Ózdiakért és 

Ózdért Egyesületről nem is hallottak. Most hirtelen fát ültettek, amit megértett, hiszen jövőre 

választás lesz, készülni kell. De még egyszer kérte, ne keverjék össze a valódi civil 

szervezeteket - amik valódi célt szolgálnak, valóban előre viszik a várost - olyan 

szervezetekkel, amik csak azért jönnek létre – még egyszer mondja –, hogy meg tudják 

vezetni az embereket.  

 

Fidrus Péter képviselő kérte, hogy maradjanak a tárgynál, mivel az előterjesztés a civil- és 

sportszervezeteknek megítélendő összegekről szól, semmi másról. Felhívta a képviselők 

figyelmét, hogy az szavazzon igennel, aki megfelelőképpen átvizsgálta a pályázatokat, tudja, 

milyen szervezetekről van szó, tudja, hogy melyik csapat milyen osztályban szerepel, milyen 

eredményeket ért el, mik a céljai, mert ez az alapja mindennek. A maga részéről tartózkodni 

fog.  

 

Janiczak Dávid polgármester Fidrus Péter képviselőnek jelezte, hogy olvasta bejegyzését a 

Facebook-on, amelyben 8 m2-es területre zárná be élethossziglan az előterjesztés előkészítőit. 

Értetlenül állt előtte. Egyrészt nem volt megszavazva, de ez csak a technikai része. A másik 

része viszont az, hogy van egy hivatali út, amit az önkormányzati rendszerben szokás 
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betartani. Azt hitte, hogy Fidrus Péter 9 év után ismeri ezt. Mivel az ebtelep vezetője, tudnia 

kell, hogy az ózdi ebtelep az Önkormányzat tulajdonában áll, az ÓVI a kezelője. Ha úgy látja, 

hogy oda szükséges egy kutyakifutó, először az üzemeltető igazgatójával – Molnár Gáborral – 

kellene beszélni, elmondani neki, hogy szükség lenne egy kifutóra, aminek ennyi meg ennyi a 

költsége és tudja-e biztosítani. Ha igen, megköszönni és megépítik. Ha azt mondja, hogy nem, 

akkor jöjjön a fenntartóhoz, az Önkormányzat képviselőjéhez, a polgármesterhez, hogy 

szükség lenne egy kifutóra, ennyi a költség, de az ÓVI nem tudja finanszírozni, ennek 

ellenére van-e lehetőség finanszírozni valamilyen keretből. Ez nem történt meg, bár az 

Önkormányzat által alapított, de civil szervezettel pályázott rá. Ezzel az a probléma, hogy van 

egy 4 M Ft-os keret, amiből 850 e Ft-ra pályázott és ha azt a 850 e Ft-ot a keretből megkapná, 

akkor a többi civilnek jelentősen csorbulnak a lehetőségei úgy, hogy abból az összegből egy 

Önkormányzat által megvalósítandó feladatot finanszíroznának. Így is, úgy is az 

Önkormányzat adja rá a pénzt, de nem ebből a keretből kellene, hagy maradjon meg a 

civileknek, akik a működésükre és egyéb halaszthatatlan dolgokra szeretnék felhasználni. A 

kifutót építsék meg, mert kell ez állatoknak, de valamilyen más önkormányzati keretből. 

Fognak egyeztetni és meg fogják beszélni, fog erre lehetőséget biztosítani. Kérte, mivel 

szoktak beszélni pár hetente, máskor említse meg a problémákat és keresnek megoldást, 

ahogy máskor is megtették. Javasolta, hogy a 60 e Ft-os támogatást ne az építésre használják 

fel - mert megépítik a kifutót -, hanem inkább abból valamilyen eszközt vegyen az alapítvány, 

ami jó lehet a kutyusoknak. Kérte Fidrus Pétert, értse meg, hogy ne ebből a keretből kérjen 

850 e Ft-ot, mert az rengeteg a 4 M Ft-hoz képest.  

 

Fidrus Péter képviselő megköszönte, ha az ÓVI, vagy az Önkormányzat megépítteti a 

kifutót, bár tudomása szerint nincs pénzük arra sem, hogy az Önkormányzat kötelező 

feladatként a kutyákat beoltassa, chipeltesse. Először ezt kellene rendezni, ami nem kis 

összeg, utána pedig a nem kötelező feladatokat. Az Önkormányzatnak nem kötelező feladata 

a kifutót megépíteni, a kutyák jóléte miatt szeretnék azt megcsinálni. Szerették volna az 

Alapítvánnyal elvégezni. Pénz nélkül vannak, hiszen 300 e Ft-ot kaptak az ígért 1 M Ft 

helyett ivartalanításra, amiből 7 kutyát tudnak ivartalanítani, de azzal sokra nem haladnak. Ha 

lesz rá pénz valahonnan, azt megköszöni. Hangsúlyozza, hogy nem látta a forrást, amiből 

biztosítani tudná az ÓVI az építést, hiszen oltásra, chipre sincs elég pénze.  

 

 

Janiczak Dávid levezető elnök javasolta, hogy az Alapítvánnyal inkább ivartalanítás 

támogatására pályázzon, ugyanis az Alapítványnak nincs benne az alapító okiratában, hogy 

építhetnek kifutót. Nem infrastrukturális szerepkörök vannak benne és abban szükség lenne a 

segítségre. További kérdés, hozzászólás, észrevétel hiányában kérte, hogy az elhangzott 

módosításokat és kiegészítést figyelembe véve szavazzanak a I. határozati javaslatról.  

 

A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen 

szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta 

 

Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

34/2023. (IV.26.) határozata 

civil szervezetek 2023. évi támogatásáról 

 

Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 

és a következő határozatot hozta: 
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1.) A Képviselő-testület a civil szervezetek 2023. évi támogatását a határozat 1. melléklete 

szerint hagyja jóvá. 

2.) A megítélt támogatás nem fizethető ki addig az időpontig, ameddig a támogatott Ózd 

Város Önkormányzatával, annak intézményeivel, vagy az önkormányzat tulajdonában 

álló gazdasági társaságaival szemben fennálló tartozását ki nem egyenlítette.  

 

Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 

Határidő:  folyamatos 
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1. melléklet a 34/2023. (IV.26.) határozathoz 

CIVIL SZERVEZETEK 2023. ÉVI TÁMOGATÁSA 

SSZ.
SZERVEZET 

JELLEGE
Kérelmező szervezet Képviselő Támogatási kérelem rövid tartalma

Igényelt 

önkormányzati támogatás

(2023.)

Előző évi önkormányzati 

támogatás összege 

(civil keretből - 2022.)

Támogatási javaslat 

(2023.)

Megjegyzés /

Kötelezettségvállaló

1 egyéb Táblai Borbarátok Köre Medve József
Az 51. Táblai Borverseny szervezési, rendezési 

költségeire kérjük a támogatást.
100 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft Ózd Kék Sirály Zenei Egyesület

2 egyéb Kékcsillag Segítőkutyás Egyesület Dr. Kozup Sándor
Munkakutyáink számára speciális vitaminokat és 

tápokat kívánunk beszerezni
90 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

3 egyéb Mentők a Mentésért Alapítvány Ózd Pál Tibor
Szerszámdoboz vagy szerszámos kocsi 

beszerzése.
110 000 Ft 60 000 Ft 60 000 Ft

4 egyéb Ózdi Állat- és Környezetvédelmi Alapítvány Fidrus Péter Kifutó építtetése az ebtelepen 850 350 Ft 0 Ft 60 000 Ft

5 egyéb
Pro Parochia - Megmaradni Ózd Jövőjéért 

Alapítvány
Juhász Endre

Adventi koszorú készítéshez kívánunk 

alapanyagokat vásárolni.
80 000 Ft 60 000 Ft 50 000 Ft

6 egyéb Ózdi Református Alapítvány Gáll Márta
Idősek napján szeretnénk ebben az évben is 

megvendégelni gyülekezetünk idős tagjait.
100 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

7 egyéb
Magyar Vöröskereszt Borsod-Abaúj-Zemplén 

Megyei Szervezete
Grubert Roland

Retro Véradás és Lakossági Szűrés megszervezése 

és lebonyolítása Ózdon.
200 000 Ft 50 000 Ft 50 000 Ft

8 érdekvédelmi Mozgáskorlátozottak Ózd Városi Egyesülete Fürjes Ildikó elnök

A támogatási forrásból elnyert összeget egyrészt 

terembérleti díjra, másrészt az egyesület tagjai 

számára szabadidős rendezvények lebonyolítására 

szeretnénk fordítani.

250 000 Ft 100 000 Ft 60 000 Ft

9 érdekvédelmi Ózdi Szívbetegek Egyesülete

Levora Sándorné, 

Sulyok Istvánné, 

Kovács Józsefné

Egerbe szeretnénk utazni és a busz költségéhez 

kérünk támogatást.
200 000 Ft 30 000 Ft 50 000 Ft

10 hagyományőrző Lajos Árpád Honismereti Kör Döbör Istvánné
A 43. honismereti pályázat díjazása, kiadvány 

nyomdai és reklámköltség.
400 000 Ft 50 000 Ft 60 000 Ft

ÓMÉK Ózdi Művelődési és 

Kommunikációs Nonprofit Kft.

11 hagyományőrző ÓMI Aranygyűszű Díszítőművészeti Szakkör Lukácsy Lászlóné

Idén is szeretnéneka Kör tagjai résztvenni a Duna 

Palotában megrendezésre kerülő Magyar 

Kézművesség országos kiállításán, valamint a 

megyei Kisjankó Bori kiállításon.

120 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft
ÓMÉK Ózdi Művelődési és 

Kommunikációs Nonprofit Kft.

12 hagyományőrző
Gömöri Lovas és Népi Hagyományőrző 

Egyesület
Varga Gábor

A támogatási forrást a XIII. Görgei Emléktúrán 

résztvevő csapatok ellátására, fellépti díjára, 

útiköltségére, valamint pirotechnikai eszközök 

vásárlására szeretnénk fordítani.

600 000 Ft 500 000 Ft 450 000 Ft

13 hagyományőrző
Ózdi Nyugíjas Klub Ózdi Ipari Örökségvédők 

Baráti Köre
Schlögl Zoltánné

XIV. Ózdi Ipari Örökségvédelmi Konferencia 

szervezése, valamint az Ózd történetében jelentős 

szerepet betöltő személyiségek életpályájának 

bemutatása.

182 000 Ft 50 000 Ft 50 000 Ft

14 hagyományőrző
Hunnia Gyermekei Íjász és Hagyományőrző 

Egyesület
Bárdos István

VIII. Hunnia Gyermekei Kézműves és 

Hagyományőrző Tábor
400 000 Ft 100 000 Ft 100 000 Ft

15 iskolai
Ózdi Vasvár Úti Általános Iskola 

Fejlesztéséért Alapítvány

Nagy-Sándorné 

Havelant Erika

A tanév során intézményünk délutáni szabadidős-

lazító programokkal (Az Olvasás Világnapja, 

Játékfoglalkozások, Magyar népmese napja, 

Tökfesztivál, Állatok világnapja, Zene világnapja, 

mesemondó verseny, Versíró – és versillusztráló 

pályázat,Tojás világnapja, Évszakos kézműves 

foglalkozások, Madarak-fák napja stb.)  teszi 

színesebbé intézményünk diákjainak mindennapjait. 

Az ehhez szükséges anyagköltségeket, 

megrendezett versenyek jutalmazását kívánjuk a 

támogatásból finanszírozni.

120 000 Ft 0 Ft 50 000 Ft

16 iskolai Ózdi József Attila Gimnázium Alapítványa Ambrus Ildikó
Az augusztus végén megszervezésre kerülő 

"Csacsitábor" megvalósulását szeretnék támogatni.
150 000 Ft 0 Ft 50 000 Ft

17 iskolai Gyermekeinkért 2001 Alapítvány
Szentandrássy 

Béla

Intézményünk tanulóinak tanórán kívüli 

programjainak megvalósítása.
100 000 Ft 50 000 Ft 60 000 Ft
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18 iskolai
Bolyky Tamás Általános Iskola Diákjaiért 

Alapítvány
Döbör Attila

Az iskolaudvaron elhelyezett padok, illetve az iskola 

kerítésének festése.
60 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

19 iskolai Ózdi "KERISEK" Alapítvány Hajdu Krisztián
Év végi jutalomkönyvek beszerzése és közösségi 

programok támogatása
100 000 Ft 50 000 Ft 50 000 Ft

20 kulturális
Highland Bastards Zenei és Kulturális 

Egyesület
Progner Péter Eszköz beszerzés és fejlesztés. 300 000 Ft 0 Ft 40 000 Ft

21 kulturális Ózdi Néptánc Egyesület Tóth Zsolt VIII. Adorján Lajos Néptánctalálkozó megszervezése 800 000 Ft 150 000 Ft 140 000 Ft

22 kulturális ÓMI Zenés Színház Egyesület Béri László
Újabb színpadi darabokat, zenés esteket, jubileumi 

gálát szeretnénk bemutatni.
600 000 Ft 250 000 Ft 350 000 Ft

23 kulturális Ózd Kék Sirály Zenei Egyesület Berki Lajos
Roma Kulturális Rendezvény - 2023. program 

szervezési költségeire kérünk támogatást.
300 000 Ft 30 000 Ft 40 000 Ft

24 kulturális Szabad Szombat Táncegyüttes

Balog Zoltán elnök, 

Lukács Andrea 

elnökhelyettes

A támogatást a táncosok szakmai 

továbbképzésének részvételi díjára, a 2023. évben 

tartandó 5-6 táncház terembérleti díjára és a 

zenekar tiszteletdíjára szeretnénk felhasználni.

1 500 000 Ft 150 000 Ft 150 000 Ft

25 kulturális Ózdi Gyöngyvirág Néptánc Egyesület Győrffi Katalin MIKULÁS-NAPI ÉLŐZENÉS TÁNCHÁZ 200 000 Ft 50 000 Ft 50 000 Ft

26 kulturális Ózdi Városi Vegyeskar
Kissné Jámbora 

Katalin karnagy

A kórus taglétszám bővítéshez toborzásra, a 

repertoárjuk frissítésére kottákra van szükségük. 

Távolabbi fellépésekre eljutni utazási költséggel jár.

300 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft
ÓMÉK Ózdi Művelődési és 

Kommunikációs Nonprofit Kft.

27 kulturális Tehetséges Fiatalokért Zenei Egyesület Oláh Kálmán
Metál Karácsony rendezvényt szeretnénk újra 

megrendezni
600 000 Ft 100 000 Ft 60 000 Ft

28 kulturális Ózdi Képzőművészeti Egyesület
Turiné Orosz 

Margit

A támogatási forrásból az idei festőtábor utazási 

költségeit és anyagköltségeit fedezzük.
380 000 Ft 100 000 Ft 80 000 Ft

29 kulturális Szeretet Gyermekei Alapítvány Énekes Béla

Az éves újság és antológia kiadását, és az irodalmi 

tábor megrendezését szeretnénk finanszírozni 

belőle.

450 000 Ft 80 000 Ft 50 000 Ft

30 kulturális R.O.N Ifjúsági Egyesület Tankó Tamás Gyermeknapi kavalkád 200 000 Ft 50 000 Ft 50 000 Ft

31 kulturális Ózdi Kulturális és Sportegyesület Halmai Csaba
Az egyesületünkben sportoló gyerekek előbbre 

jutását kívánjuk támogatni.
100 000 Ft 0 Ft 60 000 Ft

32 kulturális Ózdi Kék Hold Egyesület Váradi József "Együtt a rasszizmus elleni torna 2023" 200 000 Ft 80 000 Ft 50 000 Ft

33 nyugdíjas Uraji Nyugdíjas Klub Novek Sándor
Családi kirándulás amit eddig minden évben sikerült 

megvalósítani.
150 000 Ft 30 000 Ft 30 000 Ft

Uraj-Susa Jövőjéért Általános 

Védelmi, Bűnmegelőzési, 

Településszépítő Egyesület

34 nyugdíjas Susai Nyugdíjas Klub Anda Antal Gyógyfürdőzés 100 000 Ft 30 000 Ft 30 000 Ft

Uraj-Susa Jövőjéért Általános 

Védelmi, Bűnmegelőzési, 

Településszépítő Egyesület

35 nyugdíjas Szennai Nyugdíjas Klub Tóth Sándorné Főzőverseny és Karácsonyi vacsora 150 000 Ft 30 000 Ft 30 000 Ft
Mozgás az Életért 

Sportegyesület

36 nyugdíjas Szentsimoni Nyugdíjas Klub Kovács Béla Könyvelői díj, idősek napja 80 000 Ft 30 000 Ft 30 000 Ft

37 nyugdíjas
Ózdi Nyugdíjas Klub Szarkaláb 

Néptáncegyüttes
Schlögl Zoltánné

Országos megmérettetésen való részvétel  

költségek mérséklésére.
150 000 Ft 30 000 Ft 30 000 Ft Ózdi Nyugdíjas Klub

38 nyugdíjas Ózdi Nyugdíjas Klub Schlögl Zoltánné
Az Országház megtekintése egy napos, külön 

bérelt 50 fős autóbusz igénybevételével
350 000 Ft 100 000 Ft 50 000 Ft

39 óvodai Csupa Fény Alapítvány Tóth Lászlóné  9 óvodai csoportszoba függönyeinek cseréje. 200 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

40 óvodai Gyermekeink Mosolyáért Alapítvány Révész Anna
Gyermeknapi kerti party szervezése és 

lebonyolítása.
100 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

41 óvodai
Ózd Árpád Vezér Úti Óvoda Gyerekeiért 

Alapítvány
Boda István

Gyermeknapi kerti parti rendezvényhez szükséges 

eszközök beszerzése.
100 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

42 óvodai Kék Óvoda - Színes Világ Alapítvány Török Tímea Óvodai ballagási ünnepség megrendezése 150 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

43 óvodai Derűs Gyermekkor Óvodai Alapítvány Duzsik Ágnes Kirándulás a szilvásváradi Szalajka-vögybe 150 000 Ft 90 000 Ft 40 000 Ft

44 óvodai "Vidám sziget" alapítvány
Vassné Gérecz 

Gabriella
Ovi nyitogató - hívogató. 100 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

45 szabadidős Ózdi Rejtvényfejtők Klubja Derencsényi Béla
XVI. ÓZD KUPA és X. KAMASZ KUPA és részvétel 

országos versenyeken
300 000 Ft 70 000 Ft 60 000 Ft Ózdi Városi Könyvtár
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46 szabadidős ÓMÉK Természetbarátok Köre
Wenczel Péter 

körvezető

Adminisztrációs költségek fedezése, utazási és 

szállás költségek fedezése, turistaútvonal 

karbantartási eszközök, kulturális programok 

belépőjegyeinek vásárlása

300 000 Ft 100 000 Ft 80 000 Ft
ÓMÉK Ózdi Művelődési és 

Kommunikációs Nonprofit Kft.

47 szabadidős Ózdi Kajakos Baráti Társaság Gergely József Kajakos tábor gyerekeknek 60 000 Ft 30 000 Ft 40 000 Ft Ózdi Városi Könyvtár

48 szabadidős
V-116.sz. Galamb és Kisállattenyésztő 

Egyesület Ózd
Tuza Lajos A kiállításon felmerülő költségek kifizetése. 150 000 Ft 30 000 Ft 40 000 Ft

49 szabadidős Ózdi Félsziget Horgászegyesület
Döbörné Kojsz 

Viktória
Félsziget horgászverseny lebonyolítása 90 000 Ft 80 000 Ft 40 000 Ft

50 területi Hagyományőrzők Bolyokért Heltovics Miklósné

A XXIII. Bolyoki Vigadalom rendezvény 

szervezéséhez és lebonyolításához kérünk 

támogatást 

500 000 Ft 100 000 Ft 150 000 Ft Besztercei Kempo SE

51 területi
Uraj-Susa Jövőjéért Általános Védelmi, 

Bűnmegelőzési, Településszépítő Egyesület

Scitovszky 

Nikoletta

A már minden évben megrendezett főzőverseny, 

takarítási nap és a határnyitási ünnepség.
200 000 Ft 150 000 Ft 80 000 Ft

52 területi Alapítvány Szentsimon Fejlesztésére Kovács Béla Könyvelés, környezet rendezés, épület karbantartás 250 000 Ft 50 000 Ft 30 000 Ft

53 területi Szentsimonért Egyesület Kovács Béla
Könyvelési díj, fatüzelésre való átállás, 

hagyományőrző programok szervezése
280 000 Ft 50 000 Ft 40 000 Ft

14 052 350 Ft 3 690 000 Ft 3 560 000 FtÖSSZESEN:
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Janiczak Dávid levezető elnök kérte, hogy az elhangzott kiegészítést figyelembe véve 

szavazzanak a II. határozati javaslatról.  

 

A szavazásban 14 képviselő vesz részt, ami alapján a Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta 

 

Ózd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

35/2023. (IV.26.) határozata 

sportszervezetek 2023. évi támogatásáról 

 

Ózd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta és a 

következő határozatot hozta: 

1.) A Képviselő-testület a sportszervezetek 2023. évi támogatását a határozat 1. melléklete 

szerint hagyja jóvá. 

2.) A megítélt támogatás nem fizethető ki addig az időpontig, ameddig a támogatott Ózd Város 

Önkormányzatával, annak intézményeivel, vagy az önkormányzat tulajdonában álló 

gazdasági társaságaival szemben fennálló tartozását ki nem egyenlítette.  

 

Felelős:  Pénzügyi és Gazdasági Osztály vezetője 

Határidő:  folyamatos 
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1. melléklet a 35/2023. (IV.26.) határozathoz 

SPORTSZERVEZETEK 2023. ÉVI TÁMOGATÁSA 

S.SZ.
SPORTSZERVEZET 

MEGNEVEZÉSE
KÉPVISELŐ

EREDMÉNYEK

(az előző szezonban)
CÉLKITŰZÉSEK 2023. ÉVRE

KÉRT ÖSSZEG

2023.

ELŐZŐ ÉVI TÁMOGATÁSI 

ÖSSZEG (2022.)

(sportkeretből)

JAVASOLT TÁMOGATÁSI 

ÖSSZEG 

(2022.)

MEGJEGYZÉS

1
ÓZD Géza Úti Sport és 

Testépítő Egyesület
Molnár Márk

A 2022. évben összesen 22 versenyen képviselték ökölvívóink városunkat. Ebből négy 

nemzetközi szintű torna volt, ahol külföldi ellenfelekkel ellen is sikerült fontos győzelmeket és 

sikereket elérni, érmeket szerezni. 2022.06.25. napján a saját rendezésű I. Ózdi Kohász 

Ökölvívó Kupán az ország számos neves ökölvívó egyesülete is képviseltette magát két szlovák 

klub mellett.

Kiemelkedő sikernek számít, hogy a tavalyi évben két versenyzőnknek is sikerült megnyerni az 

Utánpótlás Magyar Kupát, illetve egy ezüst érmet is gyűjtöttünk. A 2022. évi korosztályos 

országos bajnokságokon egy serdülő arany, mellett egy ezüst, valamint  egy bronzérem ifjúsági 

korosztályban az eredmény. Az év végén Homai Patrik felvételt nyert a serdülő válogatottba, 

mellyel lehetőséget kaphat hazánkat képviselni a 2023. évi Serdülő Európa Bajnokságon.

A tavalyi év októberében Egyesületünk tagjaként Molnár Gábor a szlovéniai Mariborban 

megszerezte a legmagasabb szintű, "IBA háromcsillagos" nemzetközi ökölvívó bírói minősítést. 

Az Egyesület továbbra is kiemelten fontos feladatának tartja az amatőr ökölvívás 

népszerűsítését, a sportban tehetséges fiatalok felkeresését, a sport által egészségük 

megőrzését, életminőségük javítását, valamint a versenysport után érdeklődők felkészítését 

és támogatását. Hosszú távú célként tűzte ki a sportolók megtartását az ökölvívósportban. 

Az előző évek toborzásai sikeresek voltak, ugyanis 12 fő leigazolt, lelkes és tehetséges 

versenyzővel rendelkezünk, valamint folyamatban további 4 fő igazolása.

2023. szeptemberében kerül megrendezésre a II. Ózdi Kohász Ökölvívó Kupa, melyre idén 

is várjuk a  hazai és külföldi klubok nevezését.

Ahogy az elmúlt években a versenyek mellett az idei évben is számos alkalommal veszünk 

majd részt közös edzéseken más ökölvívóklubok versenyzőivel, mely alapját képezi a 

szakmai fejlődésnek.

Molnár Márk edző, az évi többalkalmas edzői továbbképzés mellett célul tűzte ki a 

nemzetközi edzői minősítés megszerzését. 

520 000 Ft 200 000 Ft 150 000 Ft

2 MTTSZ Meteor Lövész Klub Pintér László

Országos bajnokság I. és III. helyezés Pintér László 

Diákolimpiai bajnok Csépányi Zsombor.

Megyebajnokságoknál mindenhonnan a fiataljaink legtöbbet megnyerték.

A bajnoki címek megőrzése és lehetőségeinkhez mérten az utánpótlás kategóriából 

kinevelni olyan versenyzőket, kik a nemzetközi porondon is megállják a helyüket.
1 500 000 Ft 200 000 Ft 130 000 Ft

3 Ózd Városi Sportegyesület Vitkó Egon

Lány csapataink kiemelt regionális bajnokságban szerepelnek. Kisvárda, Gödöllő, Budapesti 

VSC, Nyíregyháza, Debrecen, Mezőkövesd, Kazincbarcika...város csapataival mérkőznek meg 

hétről-hétre

Fiú csapataink pedig megyei és regionális bajnokságokban szerepelnek. 

Négy éve elkezdett munka, most kezd beérni! Célunk a gyerekek versenyeztetésén kívül, 

hogy olyan kvalitású gyermekeket nevelni, aki felnőtt korában, mind a sport, mind az élet 

terén állja meg a helyét.

Sok a hátrányos helyzetű gyermek az egyesületünknél. Az egyesületünknél nevelkedett 

labdarúgókat beépíteni a Sajóvölgye által üzemeltetett felnőttcsapatunkba. 

6 500 000 Ft 6 700 000 Ft 2 200 000 Ft

4 LÓCI Diáksport Egyesület Barta Zsolt

Folyamatosan részt veszünk a Magyar Kézilabda Szövetség által rendezett felnőtt, gyermek és 

kisiskolás bajnokságokban. A Magyar Kézilabda Szövetségnek nem célja az eredmény 

centrikus versenyeztetés, különösen a gyermek és kisiskolás korosztályokban. Ezekben a 

korcsoportokban a versenyeztetés területi besorolás alapján történik. A nagyobb 

korcsoportokban (U15-U14) a területi versenyeken mindenhol a felsőházas bajnokságba 

kerültünk, csapataink mindenhol jól megállták a helyüket. Óriási eredménynek könyveljük el, ha 

be tudjuk csalogatni a gyereket a sportcsarnokokba az edzésekre. Természetesen kimagasló 

tehetségű sportolóinknak lehetőséget biztosítunk az akadémiákon való megmérettetésre. 

Egyesületünk fő célja az utánpótlás nevelés. A következő idényre szeretnénk csapat 

létszámunkat 14 csapatra növelni, ami kb. 50 fővel és 3 edzővel történő gyarapodás jelent. 

Így már igazolt és játékengedéllyel rendelkező játékosaink létszáma eléri a 200 főt, edzőnk 

létszáma 12 lesz. Ahhoz, hogy céljainkat elérjük, már elindultak a tárgyalások. 

2 000 000 Ft 1 200 000 Ft 800 000 Ft

5
Shobukai Shotokan Karate 

Egyesület
Vitkó Ferenc

Az utóbbi években lényegesen kevesebb verseny került megrendezésre, azonban a korábbi 

években az alábbi eredményeket érték el karatékáink:

Felnőtt kumite ezüst

Kadett fiú kumite ezüst

12-13 éves lány kumite ezüst, kata arany

12-13 éves fiú kumite bronz, kata ezüst

12-13 éves fiú kata bronz

TEK Gálán

Felnőtt női kumite bronz

Felnőtt férfi kumite bronz 

Nemzetközi instruktorképző táborban való részvétel több külföldi szövetséggel együtt

Nemzetközi IJKA karate szemináriumon való részvétel
2 500 000 Ft 350 000 Ft 220 000 Ft

6
Ózdi József Attila Gimnázium 

Diáksport Egyesület
Vasas Attila Országos/ Térségi súlyemelő versenyen 2 diákunk több alkalommal dobogós helyezést ért el.

Tornacsapat újraépítése, Egészséges életmódra nevelés a tanórán kívüli foglalkozásokon 

is.
75 000 Ft 70 000 Ft 50 000 Ft

7 Ózd Boxing Team Egyesület Szendrei Helga

Nemzetközi verseny 12-15 ország 220-240 versenyző

70.-71. Bornemissza Gergely Ökölvívó Emlék Verseny harmadik és második helyezés

Hazai verseny: Palóc Kupa 2 hely, Eger Kupa 3. hely, Ózd Mikulás Kupa első és második hely.

Hazai és Nemzetközi versenyen való részvétel, csapat-találkozókon megjelenés és közös 

edzések, felkészülések a versenyekre.
400 000 Ft 120 000 Ft 100 000 Ft

8 Ózdi Kerékpáros Egyesület Frölich Tamás

A covid vírus lecsengését követően teljesen átalakult a hazai versenykínálat. Több nagyobb és 

neves MTB maraton már nem került megrendezésre 2022-ben, Így az ÓKE tagjainak sem nyílt 

annyi lehetősége a megmérettetésre. A maraton szakág "kihalásának" következtében újra teret 

nyert az olimpiai szakág (ami egy sokkal rövidebb és intenzívebb szakág, nem mellesleg 

technikásabb pályán is kerül megrendezésre), amiben már csak kevesen merik megmérettetni 

magukat. Szerencsére vannak akik még veszik a fáradtságot és felkészülnek a versenyekre. Az 

általunk megálmodott és beindított Borsod MTB Series futamain kiváló eredményeket értek el 

bringásaink. Frölich Tamásnak három ezüstérmet érő helyezéssel sikerült megnyernie a 

sorozat összetettjét M1-es korosztályban. M2-ben két második és egy harmadik helyezéssel 

Lórencz Péter az előkelő második helyezést érte el összetettben. A negyedik helyen Kovácsi 

István "Pityikusz" végzett szintén az M2-es korosztályban. 

A nyári 40 fokos hőségben megrendezett olimpiai szakág Országos Bajnokságán Frölich 

Tamás 5. helyezést ért el Master1-es korosztályban. Peták Levente 7. helyen ért célba, még 

Kovács István nem csak az ellenfelekkel, hanem a szokatlan körülményekkel is küzdve a 9. 

pozícióban gurult át a célvonalon. István az OB-t követően Lengyelországban állt rajthoz a négy 

napos Małopolska Ochotnica MTB 4 TOWERS versenyen, ahol az M4-es korosztály összetett 

2. helyezését szerezte meg. Az év elején megrendezett cyclo-cross Országos Bajnokságon 

Peták Levente 4., Frölich Tamás az 5. helyen zárt. Kovács István pedig a 8. pozícióban. 

Az elért eredmények mellett büszkék vagyunk még a 2022. május 1-én megrendezett Borsod 

MTB Series hazai futamára, ahol több mint 120 versenyző állt rajthoz nem csak Ózd 

környékéről, hanem az ország többi pontjáról is, de szép számmal érkeztek versenyzők a 

határon túlról is. 2022-ben ismét sikerült megrendeznünk a Két keréken az Ó-Bükkben 

hegyikerékpáros  túrasorozatunk mindhárom állomását (tavasz, nyár, ősz), ami rendszerint 30-

40 fős létszámmal került lebonyolításra. A túrákon az résztvevők jelentős része az ország más 

városaiból érkeztek hozzánk, így nagy örömünkre szolgált, hogy megmutathattuk számukra 

Ózd egy olyan arcát, amit kevesen ismernek. 

A szűkös anyagi helyzetünk ellenére is szeretnénk az elmúlt években már megszokott 

lehetőségeket biztosítani tagjaink számára, illetve szeretnénk a korábbi színvonalon 

megrendezni az április 30-ra tervezett versenyünket és az azt követő túrákat is. Mindezek 

mellett szeretnénk egy minden évszakban használható hegyikerékpáros pályát kialakítani, 

ahol rendszeresen és biztonságos körülmények között indíthatnánk el 

utánpótlásprogramunkat. 

Tervezett rendezvényeink neve, időpontja:

április 16. - Vashegyi Péter Emléktúra 

április 30. - Borsod MTB Series 1. futam 

május 14. – Két keréken az Ó-Bükkben tavaszi túra 

július 02. – Két keréken az Ó-Bükkben nyári túra

október 15. – Két keréken az Ó-Bükkben őszi túra

1 200 000 Ft 500 000 Ft 250 000 Ft
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9 Ózdi Úszó Klub Schifter Tamás
Úszás: Megye Bajnoki cím, Korosztályos országos verseny

Triatlon: Felnőtt Országos Bajnokság 8. hely

Az idei szezon alapozási időszaka, sajnos a gazdasági megszorítások miatt jelentősen 

eltolódik. Mind az amatőr, mind az igazolt versenyzőinket mielőbb szeretnénk "verseny 

formába hozni" és a lehetőségekhez mérten, minél több versenyen rajthoz állni. 

Természetesen képességeikhez mérten kerülnek kiválasztásra a versenyek. Az ingyenes 

óvodai oktatásnak köszönhetően, igyekezni fogunk a tehetséges gyermekek kiemelésére, 

és további csoportjainkba való beillesztésükre.   

3 000 000 Ft 1 500 000 Ft 1 100 000 Ft

10
Ózdi Baseball és Softball 

Sportegyesület

Kovács Gergely 

Dr. Makó Gábor

Az U12-es csapat két kupaforduló során 4 mérkőzést játszott a tavalyi évben:

2022. július 16., Ózd

ÓBSSE-Szentendre Sleepwalkers 16:15

Érd Dodgers-ÓBSSE 12:8

2022. október 23., Szentendre

Érd Dodgers-ÓBSSE 15:14

Szentendre Sleepwalkers-ÓBBSE 12:2

Az U12-es csapatot idén 3 kupafordulóba szeretnénk benevezni: tavasszal egy érdi, nyáron 

egy ózdi, ősszel pedig egy szentendrei tornára. Emellett tervezzük, hogy 14 évesnél 

idősebb fiatalokból is összeállítunk egy csapatot, amely számára 2-3 barátságos meccset 

kötnénk le az évben, feltehetőleg Hódmezővásárhelyen, Debrecenben és Jászberényben, 

tekintettel arra, hogy az ózdi salakos pálya dobódomb és hátsó labdafogó háló hiányában 

jelenleg nem alkalmas felnőtt bajnoki mérkőzés megrendezésére.

300 000 Ft 150 000 Ft 100 000 Ft

11 Ózdi Sakk Sportegyesület Molnár Milán

2021-22-es B-A-Z megyei I. osztályú sakk csapatbajnokságát sikerült megnyernünk! Erre 

legalább 13 éve nem volt példa de az előtt is ritkán. Mellette egyéni versenyeken képviseltük 

csapatunkat.

A megyei csapatbajnokság 1-3 helyei között való szereplés. Utánpótlás nevelés! Tovább 

folytatni az évente megrendezésre kerülő nemzetközi rapid versenyünket immár 7. 

alkalommal. 

1 200 000 Ft 250 000 Ft 150 000 Ft

12
Hódoscsépányi Sport 

Egyesület
Csépányi Róbert Felnőtt csapatunk a Megyei III. osztályból felkerült a Megyei II. osztályba.

A Bozsikos gyermekeink további versenyeztetése, továbbá egy új felnőtt férfi labdarúgó 

csapat elindítása a következő bajnokságban.
500 000 Ft 250 000 Ft 150 000 Ft

13
Besztercei Kempo Sport 

Egyesület 
Besztercei Móric 

XVIII.Emlékverseny Kempo Európabajnokság Szigetszentmiklós:három aranyeres és két 

ezüst.XVI.Eger kupa:négy aranyeres és öt ezüst.

Szeretnénk minimum három rangos versenyen elindulni.1.Ózd Spartan kupa.2.Juhász 

Ferenc emlékverseny nyílt kempo világkupa. 3.Eger kupa.
450 000 Ft 200 000 Ft 150 000 Ft

14
Salgótarjáni Tekeklub 

(SALGÓZD)
Havaj István

Az elmúlt szezonban az ifjúsági csapat ezüstérmes lett, a felnőtt csapat pedig 10. eredményt 

ért el (12-ből.) Váradi Áron az országos felnőtt bajnokságon 24. lett, összetettben pedig 20. 

Csanádi Bence országos serdülő bajnokságon 3. lett, míg Urbán Dávid 24.

A 2022/2023-as szezonban a felnőtt csapat biztos középmezőnyben szeretne végezni, míg 

az ifjúságiaknál az 1-6 hely megszerzése a cél.
950 000 Ft 0 Ft 150 000 Ft

15 Szentsimoni Sportegyesület
Bellér Gréta 

Féder Gergőné

Féder Gergőné : Biotech Usa - Mymove kupa IV. Helyezés 

Hercules Olympia : II. helyezés , III. helyezése , VI. Helyezés 

Testépítő és fitness Magyar bajnokság : I.helyezés , III. helyezés 

Biotech Usa tehetség kutató verseny : IV. helyezés 

Koósné Dóri : Baradla futó verseny , első 20-ban

Iron Angels házi bajnokság

1.kategória:

1.hely: Szabó Szilvia

2.hely: Teremy Vivien

3.hely: Kelemen Renáta

2. Kategória

1.hely:  Bányai Zsuzsa

2.hely: Sipos Krisztina

3.hely: Záborszki Ágnes

3. Kategória

1.hely:  Csépányiné Zita

2.hely:  Hlavácsné Kakó Éva

3.hely: Berkesziné Krisztina

Féder Gergőné naturál testépítő világajnokságon való részvétel

Nagy Nikoletta masters súlyemelő bajnokság részvétel

Nyárindító edzőtábor szervezése

Házi bajnokság rendezése

500 000 Ft 280 000 Ft 200 000 Ft

16 Chili Horse Sportegyesület Dr. Berta Vivien

Tavalyi évben egy versenyzőnk 135 cm magas díjugrató kategóriában második helyezést ért el, 

ami kiemelkedő teljesítmény mint a lovas, mint a ló részéről. Emellett több versenyen is részt 

vettünk 5 fővel, akik dobogós helyeket értek el. 4 alkalommal Szlovákiában is sikerült jó 

eredményeket szerezni.

Tavalyi évben kitűzött célok közül sikerült elérni, hogy 4 tag tett sikeres rajtengedély 

vizsgát, így megnyílt előttük a versenyzés lehetősége. Idei évben 3 személy készül a 

vizsgára. Megvalósítatlan tervünk még egyenlőre egy házi verseny szervezése, aminek nem 

csak a versenyzés, hanem a lovas sport megismertetése, megkedveltetése is lenne a cél.

800 000 Ft 200 000 Ft 150 000 Ft

17
Ózdi Súlyemelő és Fitness 

Club
Fekete József

A tavalyi esztendőben volt 50 éves az ózdi súlyemelés. Világbajnoki szereplések, Európa-

bajnoki szerplések és helyezések sora, és Európa-bajnoki érmeink, magyar bajnoki elsőségek, 

valamint helyezések magas száma szerepel sporttörténetünkben. Az egyesület, mindig saját 

utánpótlását nevelte, s éveken át, vezető utánpótlás-műhely voltunk sportágunk vonatkozásában 

hazánkban. A pandémiás időszak, gyakorlatilag "szétverte" munkánkat, hiszen olyan gyerekek 

mentek el a rendszerből, akikkel 5-6 éve foglalkoztunk már, s akik a ma sportembereiként 

eredményeket hozhattak volna egyesületünknek felsőbb korcsoporokban is, hiszen már a 

felnőtt magyar bajnoki dobogón is szerepeltek eredményesen fiatalként. Az elmúlt években 

folylamatosan hoztunk érmeket az utánpótlás országos bajnokságokról, a diákolimpiát 

helyettesítő iskolás országos bajnokságokról, s tavaly - U15-U17 érmek és helyezések mellett -

, újabb magyar bajnoka is született az ózdi súlylemelésnek.

Utánpótlás-nevelő műhelyként, újabb tehetségek felkutatása, sportágnépszerűsítő helyi 

rendezvények bonyolítása, sikeres felkészítés a hazai versenynaptárban szereplő 

különböző

státuszú versenyekre, eredményes szereplés, a korcsoportos országos bajnokságokon. S 

mindezek mellett, a kezelésünkbe vett épület kezelése, üzemeltetési feltételeinek 

megteremtése. 

700 000 Ft 300 000 Ft 250 000 Ft

18 Ózdi Kézilabda Club
Szilágyi István elnök 

Szabó Gergely alelnök

Felnőtt csapatunk a 2021/2022-es bajnoki szezonban már a Magyar  Kézilabda Szövetség által 

kialakított új rendszerben játszotta bajnoki mérkőzéseit. A szezon végének eredményeként 

feljutottak az NBI/B felsőházba. E rendszer szerint a földrajzi határok megszűntek, így olyan 

nyugati csapatokkal is versenyezett a csapat, akikkel korábban nem találkoztak. A 

bennmaradásért folytatott harc a 2022-2023-as bajnoki szezon őszi fordulóin méginkább 

kiéleződött, a tavaszi szezont  felnőtt csapatunk a középmezőnyben indította. 

Az utánpótlás nevelés területén a tavalyi évben célul tűztük ki a létszámbővítést. Ennek 

érdekében a 2022/23-as tanévben nem csak a helyi, hanem a környező települések iskoláiban 

is "toborzókat " tartottunk, hogy a kézilabda iránt érdeklődő gyerekeket a club keretein belül 

tudjuk képezni. Munkánk eredményeként a korábbi csapatok mellett a 2022/2023 bajnoki évad 

tavaszi fordulóján már 3 új (egy U11 és két U9) csapatot is tudunk versenyeztetni. A 

kisgyermekek (U 8 korosztály) még előkészítő szakaszban van, ők még most ismerkednek a 

kézilabda játékszabályaival. Korábbi csapataink az évad őszi szakaszának zárására szép 

eredményeket értek el, a 2022-es évet a tabella középmezőnyében zárták. 

A 2023-as év is változást hozott a felnőtt csapat életében. A Magyar Kézilabda Szövetség 

szabályzata alapján a felnőtt csapatunk sportvállalkozás égisze alatt kezdi meg a 

2023/2024-es bajnoki évad versenyeit. Az Ózdi Kézilabda Club az idei évben különösen 

nagy hangsúlyt fektet az utánpótlás nevelés szakmai munkájára. Célunk, hogy a 

létszámbővítést folytassuk, illetve az előkészítős korosztályt is felkészítsük a 

versenyeztetésre. Ősztől részt veszünk az MKSZ által újraindított "Kézilabda az iskolában" 

programban, s reményeink szerint újabb csapatokat tudunk a Club kereteiben felkészíteni. 

Az idei év egyik fontos célkitűzése, hogy a nagyobb korosztályokban lévő játékosok közül 

minél többet Ózdon tudjunk tartani. Távolabbi célunk pedig, hogy a felnőtt csapatunk saját 

nevelésű játékosokból álljon. 

12 000 000 Ft 8 850 000 Ft 2 700 000 Ft
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19
Ózdi Teknőc Diák- és 

Szabadidősport Egyesület
Vanczák Attila

Diákversenyeink térségi és megyei eredménye számtalan, de országos szintű eredménnyel is 

büszkélkedhetünk. Galambosi Bálint magasugrásban országos Diákolimpiai döntőben 8. lett 

Győrben. Tavalyi évben nem volt tőle magasabb általános iskolai diákolimpiai eredmény a 

körzetben, de a jelentősége ennek főleg az, hogy soha nem volt még megyei bajnok sem a 

térségünkben ebben a számban, nem hogy bajnok. A sportiskolai kapcsolat révén a rengetek 

eredménynek köszönhetően partner iskolánk az előkelő megyei 7. helyen szerepelt a megyei 

rangsorban, ami szintén a legjobb a térségi iskolák között (dupla ponttal, mint az azt követő 

iskola.

A felnőtt versenyzőink az ország több pontján jártak és rendre dobogós eredményeket érnek el 

a különböző szintű, rangú eseményeken. Talán Bari Ágnest lehet jobban kiemelni, aki 

Belügyminisztérium 2022. évi Országos terepfutó Bajnokság  Női 4000 m nyílt kategória II. 

helyezést ért el, ezzel egyben sikerült rendészeti kategória női I. helyezést is megszerezni és 

a  “A leggyorsabb rendőrnő”-nek járó különdíjat vette át. Majd a  BM Atlétika Országos 

Bajnokság - 4x200 m női váltó számban a  előkelő I. helyezet csapat tagjai is volt. Említésre 

érdemes, hogy segítjük a fogyatékos sportot is. Kis Ramón támogatásával és szakmai 

segítség nyújtásával Kormos Lászlóval zavartalanul készülhettek és FODISZ válogatottként 

Finnországban súlylökésben Európai játokok bajnoki címét szerezte meg.

Felnőtt sportolóinknak minél több versenyzési lehetőség biztosítása. Minél több 

utánpótláskorú gyermek bevonása az atlétikai alapozó képzésekbe. Helyi és orszgos 

szövetségi programhoz kapcsolódóan versenyzési lehetőség biztosítása a számukra is.

Helyi szabadidősport programok szervezése, kibővítése. A nagy hagyományokkal 

rendelkező Ózdi Hegyi Futóverseny megrendezése.

További célunk, hogy különféle szervezetekkel, sportági szövetségekkel az utánpótlásterén, 

helyi szabadidősport segítése végett az Ózdi Egészségfejlesztő Irodával és a Magyar 

Vöröskereszt helyi szervezetével,  a fogyatékkal élők sportolásának ellősegítése érdekében 

a FODISZ-al és a sportszakemberek képzésének, a jövő edzőinek, sportszervezőinek 

szakmai segítése végett az Eszterházy Károly Katolikus Egyetemmel kötött szakmai 

együttműködésünket továbbra is fenntartsuk.

Helyi rendezvényeinket kibővítsük az alábbi éves program szerint:

Kondi Napok 2023 - Egész év folyamán különféle próbák az alábbiak szerint.

   1. próba: Téli túra – február 12. - Bíben-völgy;

   2. próba: Dombfutó verseny – április 16.- Bíben-völgy;

   3. próba: Úszás – június 11. - Városi Strand;

   4. próba: Evezés – augusztus 13. - Hangonyi tó;

   5. próba: Kerékpározás – szeptember 10. - tervezett útvonal stadion - Susa;

   6. próba: Lépcsőfutó verseny – október 15. - Március 15. úti lépcsősor.

Ózdi Kutyás Hegyifutó Verseny – 2023. február 26.- Bíben-völgy.

Ebben a régióban először volt ilyen jellegű verseny. Rendkívül sikeresen, nagyon távolról 

érkező párosokkal - már lezajlott.

Ózdi Futónapok 2023 (március 24., június 30.) - Városi Stadion. Lakosainak szóló, 

egészséges életmódra, futásra serkentő program. 45 perc alatt kell 10 kört teljesíteni, 

melyeket támogatás függvényében díjazunk.

28. Ózdi Hegyifutó Verseny – 2023. május 14.- Bíben-völgy.

800 000 Ft 600 000 Ft 500 000 Ft

35 895 000 Ft 21 920 000 Ft 9 500 000 FtÖSSZESEN



15 

 

 

- . - . - 

 

Janiczak Dávid levezető elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Dr. Almási Csaba Janiczak Dávid 

 jegyző polgármester 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  


